
 

Årsmöte ACGG, 12 juli 2025 på Folkets hus i 
Karlholmsbruk 
 
Närvarande: ichi, roosa, gotet, grillmäster, Edwin, Fanny, Tindra, eveg, 
plog, Alfred, zaadus, Wilhelm, linkan, anea, strelniece, granis, Jenny, 
adent, fprefect, Sibell, Lisa, icepic, zzarr, formentar, ali, bassman, egu, 
rutgers, Linnéa, xxargs 
 
Protokoll 
 

1. Ordförande förklarar mötet öppet 
Mötet öppnas 
 

2. Val av mötesordförande och sekreterare 
Ichi valdes till mötesordförande och anea till sekreterare 
 

3. Val av justeringspersoner till mötet, tillika rösträknare 
ADent och Formentar valdes till justerare och rösträknare 
 

4. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkänd 
 

5. Fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställdes, se deltagare ovan 
 

6. Årsmötets behöriga utlysande 
Årsmötet behörigt utlyst 
 

7. Föregående årsmötes protokoll gås genom 
Protokollet läggs till handlingarna, finns att läsa på hemsidan för den som 
är intresserad 
 

8. Verksamhetsberättelse med ekonomisk redovisning 
Ingående saldo 2024: 2109kr i kontantkassan samt 31521kr på 
bankkontot, utkassa 2024 kontantkassa 350 kr och på bankkontot  
36 962 kr. Föreningen har 41st medlemmar 13 år och uppåt, 12st under 
13 år. 3 nya medlemmar under året. 
 

 



 

9. Revisionsberättelse och fastställande av balansräkning 
Balansräkningen är vid god ordning och styrelsen rekommenderas att få 
ansvarsfrihet 
 

10. Fråga om ansvarsfrihet för innevarande styrelse 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet 
 

11. Val av föreningens ordförande, sekreterare kassör samt suppleant  
 
Ordförande: Ichi 
Sekreterare: meg 
Kassör: roosa 
Suppleant: Alfred 
 

12. Val av revisor 
 
Linkan valdes till revisor för föreningen. 
 

13. Beslut om medlemsavgifter för kommande verksamhetsår 
 
Mötet beslutar om samma medlemsavgifter som förra året, det vill säga 
100kr per person samt 250kr för familj 
 

14. Ändringar i stadgar 
 
I §3 ska läggas till att alla medlemmar har närvarorätt på föreningens möten. 
I §5 om inköp till föreningen ändras så att inköp som beslutats av tre 
medlemmar varav en styrelsemedlem ska bekräftas genom ett styrelsebeslut. 
I §6 om styrelsen ändras så att det står minst en suppleant i stället för en 
suppleant. 
I §11 om årsmötet, till delen för dagordning har beslut om medlemsavgifterna 
lagts till. 
§12b Ny paragraf gällande medlemsmöten och hur dessa kan utlysas. 
 
Två möten behövs för att fastställa dessa ändringar, detta är första mötet. 
Vi får ha ett medlemsmöte på Vinterlan och besluta detta  



 

15. Utvärdering av lokalen och platsen (Karlholm folket hus) 
 
Ett medlemsmöte hölls online med presentation av platsen.  
 
Eveg tycker att det är bra men lite långt till vattnet.  
 
Ali tycker att allt är bättre, håller med om att det är långt till vattnet. Det 
frågas om fiber är på g, ordförande berättar om detta.  
 
Tydligare checklista för vad som ingår när man är med i 
mat-och-städ-lag, att även toalettstädning samt att ta hand om 
återvinning ingår.  
 
Ordförande ska framföra att det vore bra med mer stolar och bord till 
uteplatsen utanför.  
 
Vi fick tillstånd att sätta upp krokar i hallen för bioduken, dock har 
bioduken havererat så en ny skulle behöva köpas in. Rasmus håller koll 
efter duk i Gävletrakten, maxpris 3000kr.  
 
Det verkar som att de flesta tycker att vi ska fortsätta vara här, vi beslutar 
att vi ska boka igen för nästa sommarhack. 
 

16. Beslut om tidpunkt för kommande hack 
 
Sommarhack 2026 bestäms till v28, 6-12/7 
Vinterlan i högbo är bokat till 31/12 (2025)-4/1-2026 
 
Nyårsfirande på nyårsdagen diskuteras, catering från ICA Maxi bestäms 
  

17. Behandling av inkomna ärenden (motioner) och styrelsens förslag 
Inga inkomna ärende eller förslag från styrelsen 
 

18. Övriga frågor 
 
Roosa informerar om att sommarhacket går i princip jämnt upp 
ekonomiskt, förutom spelningen på 5000kr.  
 
Förslag på att köpa in en 5G-router till föreningen, styrelsen får i uppgift 
att titta på detta. Fråga om hur det gått med Starlinken som Mikael 



 

Johansson hade med sig, han informerar om detta.  
 

19. Mötets avslutande 
 
Mötet avslutas 

 

Vid tangentbordet: Anea 
Justerat av: Formentar 
Justerat av : Mikael Johansson (Adent) 

 
 
 
 


